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Odpowiadając na Pana interpelacje złożoną do Wójta Gminy Masłowice za 

pośrednictwem Przewodniczącego Rady Gminy Masłowice, przekazaną przez Pana 

Przewodniczącego w dniu 10.02.2021 r., w sprawie dokończenia przebudowy budynku OSP w 

Bartodziejach, uprzejmie Pana informuję, iż w chwili obecnej jeszcze nie 

stworzyliśmy podziału nadwyżki budżetowej i nie dokonaliśmy podziału na co będzie 

przeznaczona. Moje propozycje będą głosowane przez Radę Gminy na Sesji Rady Gminy.

Jako Wójt zgadzam się z Pana propozycjami przeprowadzenia tej inwestycji, jednak zapewnienie 

terminów i sposobów realizacji było by to z mojej strony wchodzenie w kompetencje Rady Gminy. 

Mając powyższe na uwadze będzie Pan na bieżąco informowany o planach i terminach tej 

inwestycji.
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